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Algemene ontwikkelingen
Aan de hand van een presentatie door Wim van Lieshout en Femke Wiersma 
(�nancieel directeur) werden de algemene en laatste ontwikkelingen geschetst.

Wim van Lieshout schetste o.a. de ontwik-

keling van de afvalmarkt in Europese con-

text. Het overschot aan brandbaar afval in 

een groot deel van Europa zorgt voor langja-

rige vollast voor o.a. de Nederlandse Afval 

Eenergie Centrales (AEC). Voor HVC grond-

sto�en ligt de focus op een verbetering van 

de inzameling van gft, papier en karton, 

plastic en drankenkartons omdat daarmee de 

doelstellingen van 75% gescheiden inzame-

ling, en daarmee de meeste milieuwinst, valt 

te behalen. De Bio-energiecentrale is na het 

herstel van de brandschade weer volledig 

operationeel terwijl ook de AEC’s op vollast 

draaien. De realisatie van de wind-op-zee 

projecten verloopt volgens planning. 

De ontwikkeling van het aanbod aan huis-

houdelijk restafval van de aandeelhouders 

verloopt conform het ‘recycling scenario’ 

zoals dat bij de Herijking Strategie (2013) 

is gepresenteerd. De afgesproken ombui-

gingen en taakstelling worden gerealiseerd. 

en leidt al in 2014, een jaar eerder dan ver-

wacht, tot zwarte cijfers. De schulden van 

HVC worden jaarlijks met € 20-30 miljoen 

afgebouwd waarbij op grond van afspraken 

met de BNG de niet gegarandeerde schul-

den als eerste worden afgebouwd. 

De komende periode staat in het teken van 

het onderzoeken van de mogelijkheden 

voor de exploitatie van de AEC’s in langjarig 

perspectief in relatie tot de ontwikkeling van 

het afvalaanbod op basis van het afvalbe -

leid, langjarige contracten voor bedrijfsafval 

en afschrijvingstermijnen. Het onderzoek 

voor HVC, waarbij een viertal scenario’s 

worden onderzocht, wordt de komende 

periode uitgevoerd waarbij zowel ambtelijke 

als bestuurlijke vertegenwoordigers van de 

aandeelhouders actief worden betrokken. 

Tijdens de HVC Algemene Vergadering van Aandeelhouders van donderdag 
11 december jl. is de heer prof. drs. Arie Verberk afgetreden als voorzitter 
van de Raad van Commissarissen en de heer drs. Philip Houben met 
algemene stemmen benoemd tot nieuwe voorzitter. 

De heer Houben (1950), oud CEO Wavin NV

(Europees marktleider op het gebied 

van kunststof leidingsystemen), heeft ook 

andere toezichtfuncties, waaronder Stork. 

Arie Verberk, die vanwege de maximale 

zittingstermijn niet herbenoemd kon 

worden, is tijdens de Algemene Verga -

dering van Aandeelhouders jl. bedankt en 

geprezen voor zijn jarenlange deskundige 

inzet vanaf de start van het bedrijf als 

voorzitter van de Raad van Commissarissen

De heer Verberk gaf aan dat hij het een eer 

heeft gevonden ‘om mee te werken aan 

het realiseren van de maatschappelijke 

missie en visie van HVC als nutsbedrijf op 

het gebied van afvalbeheer en duurzame 

energie’. Philip Houben dankte de aandeel-

houders en Raad van Commissarissen in 

het in hem gestelde vertrouwen en gaf aan 

dat hij dit zal trachten waar te maken.

Voorzitter RvC

Een beknopte terugblik op de 
Algemene Vergadering van 
11 december jl.

Introductie

Wij wensen u een goede 
kerst en een voorspoedig 
2015

donderdag 11  december

Een aantal onderwerpen is dieper uitgewerkt onder het kopje Rekenkamer.

Philip Houben 

Arie Verberk 
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In onze vooruitblik op de algemene vergadering van 11 december jl. hebben wij toegelicht welke 
actiepunten HVC heeft geformuleerd rond thema’s die ook in het rekenkameronderzoek aan de 
orde zijn gekomen. 

In de aandeelhoudersvergadering heeft 

HVC deze actiepunten nader toege -

licht in o.a. de presentatie.  

in de voorgestelde actiepunten. Deze 
betre�en: 

Afvalenergiecentrales (AEC’s)

HVC gaat volgend jaar, tezamen met de 

aandeelhouders onderzoeken hoe de 

en het afvalaanbod aan deze installaties 

nog beter op elkaar kunnen worden 

afgestemd, zodat een gezonde exploi-

tatie van deze installaties ook op lange 

termijn geborgd is. 

Communicatie

HVC biedt aan de portefeuillehouders 

meer ondersteuning op maat aan. 

Bijvoorbeeld door toezending van infor-

matie over agenda en besluitvorming 

door de algemene vergadering en over 

ontwikkelingen. Daarnaast informeren wij 

u graag regelmatig over de strategie, de 

van HVC, bijvoorbeeld tijdens door u of 

ons georganiseerde bijeenkomsten. 

Strategie en financiële ontwikkelingen 

Tijdens de aandeelhoudersvergadering is 

teruggeblikt op de strategische herijking 

van 2013, het verwachte resultaat voor 

2014 en het meerjarenperspectief.

In 2013 is aan de orde geweest: 

a.   De focus van HVC blijft gericht 

op recycling, waarbij teruglopend 

aanbod van huishoudelijk afval wordt 

gecompenseerd met import.

b.   De meerjarenraming is haalbaar mits 

ombuigingen worden gerealiseerd.

c.   Om het afgesproken niveau van 

gegarandeerde leningen niet te 

overschrijden is in de jaren 2013 en 

2014 temporisering van investeringen 

nodig.

Waar staan we nu, een kleine 2 jaar 

verder?

 a.   De meerjarenraming 2015 -2017 laat 

een beeld zien dat vrijwel gelijk is aan 

het recycling scenario.

b.   De voorgenomen ombuigingen 

zijn gerealiseerd en zullen naar 

verwachting leiden tot zwarte 

cijfers in 2014, een jaar eerder dan 

geraamd.

c.   De ingevoerde investeringsstop 

heeft ertoe geleid dat HVC onder 

het garantstellingsniveau van €670 

miljoen blijft. 

d.   Windproject Gemini en het warmtenet 

Dordrecht zijn zonder garantstelling 

Ontwikkeling garantstelling

HVC gaat samen met de 

aandeelhouders onder-

zoeken welke mogelijke 

van HVC als alternatief 

kunnen dienen voor 

het huidige model, 

waarin garantstelling 

een belangrijke positie 

inneemt. In januari zullen 

vertegenwoordigers 

van de aandeelhouders 

worden uitgenodigd voor 

deelname aan een eerste 

klankbordbijeenkomst. De bedoeling is 

om na een enkele bijeenkomsten een 

richting te bepalen die aan de aandeel-

houders kan worden voorgelegd en 

die na instemming verder zal worden 

uitgewerkt ter voorbereiding van besluit-

vorming. Wij verwachten dat dit proces 

tenminste een jaar in beslag zal nemen, 

ook gezien de gewenste afstemming met 

raden en algemene besturen. 

Monitoring realisatie doelstellingen HVC

De aandeelhouders hebben in de verga-

dering gevraagd om een mogelijkheid 

om de doelstellingen van HVC beter te 

kunnen volgen. Daarmee kan ook de 

meerwaarde van HVC beter zichtbaar 

worden. De directie heeft toegezegd 

aan deze wens invulling te geven. Het 

jaarverslag 2014, dat het komende 

voorjaar zal verschijnen, biedt een eerste 

mogelijkheid tot monitoring. 

Rekenkameronderzoek  
TERUGBLIK

‘Samen halen we eruit wat erin zit!’

www.hvcgroep.nl

 Een digitaal exemplaar van de complete
presentatie kunt u aanvragen bij 
mw. Repetto via e.repetto@hvcgroep.nl

De vergadering kon zich vinden in  

ontwikkelingen en de �nanciële positie 

�nancieringsvormen 
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